
 

Svētes pagasta iedzīvotāju padomes sēde 

Protokols nr.2. 

 

Sēdes norises laiks: 27.11.2024. plkst. 18.00 

Norises vieta: Dzirnavu iela 1, Svēte, Svētes pagasts, Jelgavas novads 

Sēdes veids: atklāta sēde 

Sēdi atklāj plkst.18.00.  

Sēdes darba kārtība: 

1. Iepriekš apstiprināto rīcību virzība. 

2. Par Atpūtas ciema Baložu ielas gājēju ietves un apgaismojuma izbūvi.  

3. Par Elīnas Puķulaukas iesniegumu.  

4. Par saziņu ar pagasta iedzīvotājiem un iedzīvotāju aptauju.  

5. Dažādi jautājumi. 

Sēdi vada – Svētes pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja Līga Švānberga 

Sēdi protokolē - Svētes pagasta iedzīvotāju padomes sekretāre Mārīte Bahromkina  

Sanāksmē piedalās: 

Svētes pagasta iedzīvotāju padomes (turpmāk tekstā – Iedzīvotāju padome) dalībnieki: Līga 

Švānberga, Dāvids Svēte, Mārīte Bahromkina, Daniels Svēte, Ričards Švītiņš, Madars Radželis, 

Dace Ozola, Aigars Strupulis, Sanita Peipiņa. 

Svētes pagasta pārvaldes vadītājs Edgars Grīnofs, 

Svētes pagasta iedzīvotāji: Aldis Vējš, Kristaps Vereščagins, Dita Kanonoviča, Laima Korsaka.  

 

Sanāksmes laikā izskatīti jautājumi: 

1. Iepriekš apstiprināto rīcību virzība. 

1.1. Par Līdzdalības platformā Manabalss.lv ierosinātās iniciatīvas “Drošs ceļš 

Tērvetes ielā gājējiem Jelgavā” virzību: iniciatīva ir iesniegta Jelgavas 

valstspilsētas pašvaldībā, tika skatīta 24.10.2024. domes sēdē. Domē ir pieņemts 

lēmums par iesniegtā kolektīvā iesnieguma nodošanu izvērtēšanai Jelgavas 

valstspilsētas pašvaldības iestādei “Pilsētsaimniecība”, nosakot pienākumu 3 mēnešu 

laikā sniegt pārskatu par kolektīvā iesnieguma turpmāko virzību. 

1.2. Par projekta idejas “Pastaigu laipa gar Svētes upi” virzību. Saņemta atbildes 

vēstule no Jelgavas novada pašvaldības, kur norādīts ka Jelgavas novada attīstības 

programmā 2023.-2029.gadam un Investīciju plānā, nav paredzēts attīstīt/labiekārtot 

applūstošās teritorijas ar 10% applūšanas varbūtību Svētes pagastā. Līdz ar to, 

konkrētajā plānošanas periodā, applūstošās teritorijas ar 10% applūšanas varbūtību 

attīstība Svētes pagastā nebūs pieļaujama. 

1.3.Par Iedzīvotāju padomes rīcību saistībā ar iedzīvotāju sapulcēs iepriekš skatīto 

jautājumu par pašvaldībai piederošā zemes gabala ar kad.nr. 54820020704 2.03 

ha platībā izmantošanu iedzīvotāju lietderīga brīvā laika/sporta 

aktivitātēm. Svētes pagasta pārvaldes vadītājs informē, ka pašvaldības budžetā tiek 

virzīts finansējums teritorijas topogrāfiskā plāna izstrādei, lai tālāk sadarbībā ar 

LBTU uzsāktu ieceres plānošanu un vizualizāciju. Iedzīvotāju padome veiks 

iedzīvotāju iesaisti aptauju veidā. 



 

1.4. Par autobusu kursēšanas grafiku. Iesniegts iesniegums Jelgavas novada 

pašvaldībai ar lūgumu pārskatīt un rast risinājumu autobusu kursēšanai posmā Baložu 

iela – Krasta iela – Skolas iela ar atpakaļceļu uz Jelgavu caur Tērvetes ielu. 

 

2. Par Atpūtas ciema Baložu ielas gājēju ietves un apgaismojuma izbūvi.  

Svētes pagasta Atpūtas ciemā dzīvo 405 iedzīvotāji. Ciemā pieaug apbūve un iedzīvotāju 

skaits, arvien vairāk ģimenes izvēlas šo ciemu, kā savu dzīves vietu.  Baložu iela ir viena 

no galvenajām ciema ielām, kas savieno iedzīvotāju mājokļus ar svarīgiem infrastruktūras 

objektiem un nodrošina piekļuvi pagasta iestādēm. Ņemot vērā pieaugošo iedzīvotāju 

skaitu, apbūves attīstību un nepieciešamību nodrošināt drošību un piekļuvi, Baložu ielā 

ir nepieciešams izbūvēt ietvi ar atbilstošu apgaismojumu. Iedzīvotāju padome vienbalsīgi 

nolemj iesniegt iesniegumu  Jelgavas novada pašvaldībai, lai iekļautu projektu “Svētes 

pagasta Atpūtas ciema Baložu ielas gājēju ietves un apgaismojuma izbūve” pašvaldības 

investīciju plānā.  

 

3. Par Elīnas Puķulaukas iesniegumu.  

Saņemts Jēkabnieku ciema iedzīvotājas Elīnas Puķulaukas iesniegums ar ierosinājumu 

pie vecā tilta paaugstinājuma (netālu no Jēkabnieku kultūras nama) pie Svētes upes 

izveidot skaistu, labi pamanāmu atpūtas – skatu vietu. Iedzīvotāju padome vienbalsīgi 

nolemj precizēt lapenes iespējamo atrašanās vietu un iesniegt iesniegumu  Jelgavas 

novada pašvaldībai ar ierosinājumu projekta ideju iekļaut pie potenciāli iesniedzamajiem 

projektiem biedrības Lauku partnerība “Lielupe” plānotajos projektu konkursos 

sabiedrības virzītas vietējās attīstības stratēģijas īstenošanai rīcībā R3 Sabiedriski 

nozīmīgas teritorijas labiekārtošana. 

 

4. Par saziņu ar pagasta iedzīvotājiem un iedzīvotāju aptauju.  

Iedzīvotāju padomes pārstāvji aicināti izmantot iespēju pievienot pagasta iedzīvotājus, 

kam ir interese, pagasta Whatsapp saziņas grupai, kā arī sekot FB lapai Visit Svete. Lai 

izzinātu plašāku iedzīvotāju viedokli par dažādiem attīstības jautājumu un iedzīvotāju 

vajadzībām nolemts interesēties par iespējamo sadarbību ar LBTU  Sociālo un 

humanitāro zinātņu institūtu.  

 

5. Dažādi jautājumi 

5.1. 28.11. 2024. tiekamies pasākumā “Civilās aizsardzības situācija Svētes pagastā. 

5.2. Tiek aktualizēta situācija par gājēju drošību par Vilces ielu no autobusu pieturas līdz 

skolai. Bieži tiek novērota situācija, ka bērni, kas dodas uz skolu neiet pa ietvi, bet pa 

ceļa braucamo daļu, radot apdraudējumu savai drošībai. Nolemts sazināties ar 

pašvaldības policiju un aicināt nodrošināt pastiprinātu uzraudzību. 

Sēdi slēdz plkst. 20.00 

Nākamā sēde plānota 2025.gada 26. februārī plkst.18:00 (norises vieta tiks precizēta)  

Svētes pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja   /paraksts/  L. Švānberga 

Protokolists        /paraksts/  M. Bahromkina 


